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انتظار از ديدگاه حضرت آيةاللّه خامنهاى (ره)

حضرت آية اللّه خامنهاى(مدّظلّه) در سالروز ولادت با سعادت مهدى موعود(عج) فرمودند: انتظار ظهور امام زمان(عج) به

معناى انتظار براى پر شدن جهان از عدل و داد و عدالت براى همه انسانها، انتظار رفع ظلم از صحنه زندگى بشر و

انتظار فرا رسيدن دنيايى برتر از لحاظ معنوى و مادى است و بر همين اساس، نيمهشعبان عيد بسيار بزرگى است.....

حضرت آية اللّه خامنهاى(مدّظلّه) در سالروز ولادت با سعادت مهدى موعود(عج) فرمودند:
انتظار ظهور امام زمان(عج) به معناى انتظار براى پر شدن جهان از عدل و داد و عدالت براى همه انسانها، انتظار رفع ظلم از
صحنه زندگى بشر و انتظار فرا رسيدن دنيايى برتر از لحاظ معنوى و مادى است و بر همين اساس، نيمهشعبان عيد بسيار

بزرگى است كه جهان چشم انتظار مولود مبارك و معظم آن، و بشريت تشنه رهبرى و هدايت اوست.
رهبر معظم انقلاب وجود حالت انتظار را در دل آحاد مردم يكى از الطاف خداوند بر مردم ايران در دوران انقلاب مىدانند و

مىفرمايند:
اين بزرگوار در فضاى ذهنى و معنوى جامعه ما حضور دارد و جوانان مؤمن و با اخلاص نيز با آن حضرت قلباً در ارتباط هستند. اين
ارتباط به معناى حقيقى كلمه دو جانبه است و در حالات برجسته شور و محبت و احساس و عواطفى كه ملت ايران نسبت به

اين بزرگوار دارند، اين ارتباط طرفينى است.
ايشان انتظار ظهور امام زمان(عج) را موجب زنده شدن روح انتظار فرج در جوامع بشرى دانسته و مىفرمايند:

انتظار به معناى اشتياق انسان براى دست رسى به وضعى برتر و بالاتر است و اين حالتى است كه بشر هميشه بايد در خود
حفظ كند و پيوسته در حال انتظار فرج الهى باشد.

مقام معظم رهبرى به تلاش مستمر قدرتهاى شيطانى براى از بين بردن فروغ اميد در دل انسانها اشاره كرده و مىفرمايند:
مبناى كار قدرتهاى طاغوتى بر اين است كه فروغ اميد را در دلها بميرانند و همه اميدها را به يك نقطه مادى، يعنى پول و
زخارف كم ارزش دنيا متمركز كنند كه سر رشته آن نيز در دست خودِ آن هاست. همه چيز را باحسابهاى كمى و پولى
محاسبه مىكنند و معنويات را از حساب خارجمىكنند و به ويژه مىكوشند كه آن آينده موعود را از چشم ملتها دورنگهدارند،

اما ملتها بايد اميدوار باشند تا اين اراده تكوينى الهى تحقق پيدا كند.(22)
انقلاب اسلامى بذر اميد را در دل همه مستضعفان نشاند. انقلاب اسلامى ايران، ظهور سراسر نور مولا(ع) را نزديك ساخته
است. اينك بر همگان است كه اين تلاش خدايى را با همه شدايد و سختىها تا آخرين سر منزل مقصود - كه آماده كردن همه
زمينهها براى فرجش مىباشد - ادامه دهند. در اين رهگذر، از توطئههاى موذيانه دشمن نبايد غافل بود. رهبر معظم انقلاب در

رابطه با هوشيارى امت مسلمان مىفرمايد:
دشمنان سراغ مجموعه احكام و مقررات اسلام رفتند. هر عقيده و هر توصيهاى از شرع مقدس كه در زندگى و سرنوشت آينده
فرد و جماعت و امت اسلامى تأثير مثبت و بارزى داشته است، به نحوى با آن كلنجار رفتند تا اگر بتوانند آن را از بين ببرند، اگر
نتوانند، روى محتوايش كار كنند! ... گاهى دهها سال زحمت مىكشند، براى اين كه بتوانند نقطه درخشانى را كور يا كمرنگ
كنند يا نقطه تاريكى را به وجود بياورند! سالهاى متمادى مىنشينند و پول خرج مىكنند! يكى زحمت مىكشد و تلاش
مىكنند، ولى توفيق پيدا نمىكند، بعد از او كسان ديگرى مىآيند. روى عقايد دنياى اسلام، از اينگونه كارها خيلى شده
است. روى عقيده توحيد، عقيده امامت، روى اخلاقيات اسلامى، معناى صبر، معناى توكل، معناى قناعت، كار كردهاند! همه
اينها نقاط برجستهاى هستند كه اگر ما مسلمانها درست به حقيقت آنها توجه بكنيم تبديل به موتور حركت دهنده جامعه

اسلامى مىشود.
... بنده سندى را ديدم كه بزرگان استعمار و فرماندهان استعمارى توصيه مىكنند كه ما بايد كارى بكنيم كه اين عقيده به
مهدويت به تدريج از بين مردم زايل بشود! ببينيد عقيده به مهدويت چقدر مهم است! چقدر خطا مىكنند كسانى كه به اسم
روشن فكرى و به اسم تجدّدطلبى مىآيند و عقايد اسلامى را بدون مطالعه، بدون اطلاع، بدون اين كه بدانند دارند چكار

مىكنند، موردترديد و تشكيك قرار مىدهند! اينها همان كارى را كه دشمن مىخواهد انجام مىدهند.(23)
رهبر معظم انقلاب در بخشى ديگر از سخنانشان از توطئه دشمنان براى از بين بردن اميد و نشاط در جامعه اسلامى پرده

برداشته و مىفرمايد:
استعمار روح نا اميدى را مىخواهد امروز استكبار جهانى مايل است كه ملتهاى مسلمان و از جمله ملت عزيز ايران، دچار
اين حالت بشوند -روحنااميدى- اى آقا! ديگر نمىشود كارى كرد، ديگر فايدهاى ندارد! مىخواهند اين را به زور به مردم تزريق
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كنند. ما كه در جريان خبرهاى تبليغاتى و زهرآگين دشمنان قرار داريم، به عيان مىبينيم كه اغلب اين خبرهايى كه تنظيم
مىكنند، براى مأيوس كردن مردم است. مردم را از اقتصاد و از فرهنگ مأيوس مىكنند، متدينين را از گسترش دين مأيوس

مىكنند.(24)
رهبر انقلاب در بخش ديگرى از سخنانشان كسانى را كه آب به آسياب دشمن ريخته و در مسير آنها گام بر مىدارند، از اين

عمل برحذر داشته، مىفرمايند:
... امروز هر نفسى، هر حنجرهاى كه براى نا اميد كردن مردم بدمد، بدانيد كه اين حنجره در اختيار دشمن است. چه خودش
بداند، چه خودش نداند! هر قلمى كه كلمهاى را در جهت نا اميد و مأيوس كردن مردم روى كاغذ بياورد، اين قلم متعلق به

دشمن است، چه صاحب اين قلم بداند، چه نداند! دشمن از او استفاده مىكند.(25)
با اين حال، رهبر انقلاب ملت مسلمان و انقلابى ايران را ملتى بيدار، زنده و متوجه مىداند كه قدر عزّت و قدرتش را مىداند و

در برابر توطئههاى دشمنان و مزدورانشان ارزش و اصالت خود را از دست نمىدهد.

تكليف شيعيان منتظر از نگاه حضرت آيةاللّه خامنهاى
رهبر انقلاب، اعتقاد به مهدويت را منشأ تحوّل و زنده شدن اميد در دلها مىدانند و هشدار مىدهند كه دشمن در تلاش
است تا اين موتور حركت را به داروى مخدر و خواب آورى تبديل كند. مىگويند: خُب آقا مىآيد همه كارها را درست مىكند! اين

خراب كردن عقيده است، پس امروز تكليف ما چيست؟
بايد زمينه را آماده كنى، تا آن بزرگوار بتواند بيايد و در آن زمينه آماده اقدام بكند، از صفر كه نمىشود شروع كرد! جامعهاى
مىتواند پذيراى مهدى موعود (ارواحنا فداه) باشد كه در او آمادگى و قابليت باشد و الاّ مثل انبيا و اولياى طول تاريخ مىشود.
چه علتى داشت كه بسيارى از انبياى بزرگ اولى العزم آمدند و نتوانستند دنيا را از بدىها پاك و پيراسته كنند؟ چون زمينهها
آماده نبود... اگر امام زمان(عج) در يك دنياى بدون آمادگى تشريف بياورند، همان خواهد شد! بايد آمادگى باشد، اين آمادگى
چگونه است؟ اين همانى است كه شما نمونههايى از آن را در جامعه خودتان مشاهده مىكنيد. امروز در ايران اسلامى
چيزهايى از درخشندگىهاى معنوى وجود دارد كه در هيچ جاى دنيا نيست. امروز در كجاى دنيا جوانهايى پيدا مىشوند كه
روى شهوات نفس و روى مادى گرى پا بگذارند و سراغ معنويات بروند. شايد بشود گفت كه مجموعه زنان كشور ما از همه
جاى دنيا بهترند. وقت كار كه مىرسد، كار سياسى، كار فرهنگى و كار تشكيلاتى جلو هستند، وقت جهاد كه مىرسد
فرزندانشان را با دست خودشان به جبهه مىفرستند. وقت خانهدارى و تربيت اولاد كه مىرسد كه بانوهاى خانه دارند، همه
اينها در دنيا كم ياب است. اينها خيلى ارزش است. اينها تربيت اسلام است. اينها همه اميد بخش است. پس مىشود

زمينهها را فراهم آورد.
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